
 

 

Høringssvar - friplejeboliger. 

 

Egedal seniorråd har drøftet muligheder og intentioner ved indførsel af private 
friplejeboliger. 

Vi har noteret at der er en kommerciel interesse for at etablerer sig som udbyder af   
plejeboliger i Egedal kommune. 

Det fremgår af administrationens redegørelse at der for nuværende ikke, og frem til 
2032 ,er behov for yderligere udbud af plejeboliger. 

Vi kan derfor ikke anbefale etablering af friplejeboliger og er af den opfattelse at 
fleksibilitet og nytænkning med fordel kan indtænktes ved oprettelse af lokalplejehjem. 

 

Med venlig hilsen 

Egedal seniorråd 

 

 

 


